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Acta del consell de barri de la Clota 

Data: 06 de Novembre de 2017 

Hora: 19:00 hores. 

Lloc: Torre Jussana (Av. del Cardenal Vidal i Barraquer, 30) 

Assistents: 

Presideix la sessió la Regidora del Districte, Sra. Mercedes Vidal, a qui acompanyen el 

Sr. Pau Gonzalez, Conseller Tècnic i Secretari del Consell, el Sr. Victor Valls, 

Conseller Tècnic del Barri d’Horta, Àngels Conselles, Vicepresidenta del consell de 

barri, i el Gerent, el Sr. Eduard Vicente.  

Grups polítics representats: 6 

Entitats representades: 1 

Veïnes i veïns assistents: 35 

 

1. Informació i retorn de les actuacions efectuades i previstes des del darrer 
consell de barri (Hort Marcel·lí, normativa d’edificació PMU la Clota 
conservació). 

El Conseller de barri, Victor Valls, informa sobre l’ús que se li donarà a l’Hort Marcel·lí. 

Serà un projecte comunitari, amb participació de veïns i veïnes.  

El Gerent del Districte, Eduard Vicente, repassa diferents temes pendents des de 

l’últim Consell de Barri que es va celebrar el passat 17 de maig i altres que han sorgit 

en aquests últims mesos. 

 Normativa d’edificació PMU La Clota Conservació: Parla sobre l’afectació de 

les plantes baixes on es requereix una alçada de 3.70m. Explica que s’ha 

consultat als serveis d’urbanisme i que s’han buscat eines per poder trobar una 

solució administrativa però que no s’ha aconseguit. L’única solució seria fer un 

canvi al planejament. També informa que ara la prioritat està en els projectes 

de reordenació. 

 

 Reordenació: Explica que s’està treballant en l’àmbit que hi ha darrere de 

l’edifici del Patronat Municipal de l’Habitatge i informa que durant la primera 

quinzena del mes de Desembre es farà un reunió per compartir la informació i, 

a partir d’aquí, començar ja a treballar en aquest projecte. 

 

 Concurs Patronat Municipal de l’Habitatge: Explica que ja s’ha obert el concurs 

per a la construcció de la segona peça d’habitatge públic que va a continuació 

del que ja està construït. Es preveu que a la primavera de l’any vinent es pugui 

adjudicar el resultat del concurs. A final de l’any vinent es podrien tenir les  
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llicències per construir, per tant el vessant de la nova ordenació podria 

començar a tenir moviment a finals de l’any 2018. 

S’obre un torn de paraules: 

La Sra. Àngels Conselles comenta sobre la normativa d’edificació, diu que no l’hi han 

donat una bona resposta i que en el moment en que es va redactar el projecte es va 

cometre un error que cal rectificar, ja que no li sembla normal que una planta baixa 

d’una casa unifamiliar sense opció a local comercial hagi de tenir un alçada de 3,70 

metres, com indica la normativa actual. 

La Sra. Roser Puig també es queixa del mateix, comenta que és afectada i que 

escalfar una planta amb un altura de 4,20m és poc sostenible. Sobre els horts del 

Marcel·lí comenta que alguns veïns estan interessats en participar en aquest projecte i 

demana alguna adreça per poder demanar informació. 

La Regidora contesta que està d’acord en que aquest criteri no te massa sentit, però 

que per arreglar-ho s’ha de fer una modificació del pla general. Continua dient que es 

durà a terme aquesta modificació però que trigarà, ja que s’està buscant una altra 

solució.  

El Sr. Victor Valls contesta a una veïna que parla d’un informe que es va fer sobre 

aquest tema, tot explicant que s’ha consultat amb les persones responsables de 

l’Agència del Carmel en aquell moment, i que desconeixen la seva existència. Insisteix 

en el que ha dit la Regidora, que l’única solució es una modificació del planejament i 

que s’estudiarà més a fons per tal de trobar una altra solució. 

 
2. Projecte d’arranjament i millora dels carrers de la Clota.  

La Sra. Meritxell Imparella, arquitecta que ha redactat la proposta, fa un monogràfic del 

projecte d’arranjament i millora dels carrers de La Clota. 

La Regidora obre un torn de preguntes sobre el tema. 

La Sra. Àngels Conselles demana que es tinguin en compte els inicis i finals dels 

carrers, amb l’objectiu de millorar l’adaptabilitat de les voreres d’alguns carrers com 

Vidal i Barraquer i la sortida del carrer Alarcón al carrer Lisboa. 

La Sra. Roser Puig parla sobre el tema de l’excessiva velocitat dels cotxes a La Clota, 

proposa posar bandes rugoses a alguns carrers. 

El Sr. Gerard pregunta sobre quines solucions es donaran al tema d’aparcament a la 

zona. També pregunta sobre els terminis del projecte. 

La Teresa García parla sobre el manteniment al carrer dels Plàtans, en relació a que 

es faran dos carrers nous i aquest es deixarà com està. 

La Carme Cubells pregunta com serà la circulació en els carres arranjats. 
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El Sr. Victor Valls contesta sobre el tema dels aparcaments, diu que la proposta inicial 

no contemplava l’aparcament dels cotxes en les plataformes úniques i que, en aquesta 

proposta, si que es contempla la possibilitat d’aparcament en plataforma única. Una 

altra proposta és fer que a la vorera de muntanya de l’Av. Vidal i Barraquer es posin 

places d’aparcament. Continua dient que el tema d’accessibilitat de voreres ja està 

inclòs en el projecte. Sobre el tema de la circulació i sentits de trànsit, diu que una de 

les possibilitats seria la obertura del carrer Capcir a la part de baix,  i acaba aclarint 

que els sentits dels carrers no canviaran. 

La Sra. Meritxell Imparella explica que les característiques del projecte tenen en 

compte el tema de la velocitat, i està pensat perquè la circulació dels cotxes sigui més 

lenta. 

La Sra. Neus Remolà, responsable de BIMSA del districte d’Horta-Guinarda, comenta 

els terminis del projecte. Explica que el avantprojecte es preveu que es lliuri aquest 

mes. El projecte executiu definitiu es podria tenir a l’abril del 2018 i l’inici de les obres 

podria ser al setembre del 2018, allargant-se fins a la primavera del 2019. 

 
3. Neteja i manteniment al barri. 

 

El Sr. Victor Valls fa una introducció del tema de neteja i manteniment del barri.  

La Sra. Àngels Corselles diu que els carrers estan bruts, es pregunta quantes vegades 

passen els serveis a netejar. Diu que s’hauria de programar que el serveis passessin 

com a mínim cada 15 dies, que això ara no es així. També comenta que a la sortida de 

L’Av. de l’Estatut s’han fet uns llocs d’aparcament problemàtics. També proposa obrir 

les portes de la bòvila per tal de que la gent no hagi d’entrar d’amagatotis. 

La Sra. Roser Puig es queixa dels esbarzers que envaeixen del carrer Joan d’Àvila, diu 

que impedeixen poder passar amb normalitat i que s’hauria de fer una actuació 

immediata. Sobre el tema de la neteja diu que els torns dels serveis potser si que 

estan ben posats però que s’hauria de fer una feina de seguiment sobre com s’actua. 

Per finalitzar comenta que falten bombetes a l’enllumenat d’alguns carrers. 

La Sra. Teresa García també comenta la brutícia dels carrers. 

La Sra. Carme Cubells comenta que hi han moltes rates i pregunta si hi ha un pla de 

desratització.  

La tècnica de barri proposarà a la responsable de neteja del districte fer una reunió 

amb l’AVV per fer una revisió de les freqüències de pas de la neteja. 

La Sra. Roser Puig proposa que els llocs d’aparcament nous s’haurien de posar a 

l’altra banda del carrer per solucionar les problemàtiques que causen. També parla 

dels dipòsits de la bòbila, explicant que és un perill, perquè es una estructura dèbil i 

sense manteniment, i es podria col·lapsar. També es queixa que hi han uns plàstics 

posats a la bòbila que fan bassals d’aigua quan plou molt. I apunta que es van deixar 

un contenidor a dins amb deixalles de quan es va fer la neteja. 
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El Sr. Victor Valls contesta sobre els llocs d’aparcament al final de l’Avinguda de 

l’Estatut, diu que es una proposta que es fa des de la Guàrdia Urbana, a qui es 

traslladaran  les problemàtiques que està causant per veure quina solució es troba. 

Sobre la Bòbila, demana que els veïns proposin un ús fins que no es faci l’execució del 

planejament. Sobre l’enllumenat diu que no cal esperar-se als consells de barri per 

plantejar incidències, ja que per aquestes qüestions hi ha uns altres canals més ràpids 

com el telèfon del civisme. Per finalitzar, afirma que si, que es neteja el barri, però que 

per les característiques de La Clota és més difícil de netejar, per tant es tindrà en 

compte per la nova contracta de neteja que s’està duent a terme. El Sr. Pau González 

pren la paraula per informar que al costat dels bombers, a l’Av. Coll i Alentorn, es farà 

un zona d’esbarjo per gossos. Sobre el tema de les rates, la tècnica de barri demana 

les dades dels veïns que hagin vist a aquests animals per tal de passar-les al Servei 

de vigilància i control de plagues, perquè es posin en contacte per veure en quins llocs 

actuar. 

La Regidora indica que és la Guàrdia Urbana qui proposa l’actuació sobre els llocs 

d’aparcament amb criteris de seguretat. En tot cas, es recullen les queixes dels veïns 

per estudiar-les. Sobre el tema de la bòbila la Regidora agreix la informació sobre el 

dipòsit i s’actuarà d’alguna manera per treure-ho. 

 

4. Torn obert de paraules  

 

La Sra. Teresa Oliva es queixa que falta una bombeta al carrer Sant Cebrià i una altra 

al carrer Riera Marcel·lí. 

La Sra. Teresa Garcia pregunta sobre la xarxa d’autobusos i sobre la possibilitat de 

posar una parada a la plaça de La Clota. 

En Joan Parra parla sobre que s’han vist porcs senglars per la zona. Pregunta també 

si es farà alguna cosa amb el cablejat antic de la llum. 

El Sr. Eduard  també parla sobre el cablejat antic, explica que al carrer Alarcón 7-9 hi 

ha una palometa de la llum enganxada a la façana d’una casa. Explica que el cable té 

molta tensió i que en qualsevol moment es podria desprendre de la façana. 

El Sr. Victor Valls agraeix l’última informació sobre el cablejat i contesta que aprofitant 

l’arranjament dels carrers se soterrarà tot aquest cablejat. Sobre els porcs senglars 

comenta que des de l’Ajuntament es fan diferents accions per poder controlar el 

nombre d’animals que hi ha la muntanya. Aquestes accions s’han fet al llarg dels 

últims mesos en diferents punts de captura. Gràcies a aquestes actuacions han hagut 

menys incidents i es continuarà amb aquestes accions. Sobre els autobusos explica 

que s’està treballant en el desdoblament de la línia 185 creant el 112.  

El Sr. Pau Gonzàlez comenta, sobre els autobusos que, aprofitant la modificació de les 

línies, s’estudiarà millorar la ubicació de les parades del c/Lisboa per donar servei a La 

Clota. També respon que no està previst que el V15 arribi a la Pl. Clota perquè ja es 

desvia molt de la idea original de ser una línia vertical. 

El Sr. Victor Valls agraeix la participació dels veïns i conclou la sessió. 


